

**MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS
BELARUSIAN STATE UNIVERSITY
FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS
Department of International Law**

Annotation to the master's thesis

**THE ROLE OF LOCAL SELF-GOVERNMENT BODIES IN THE
REALIZATION OF STATE SOCIAL TASKS**

Han Yi

Scientific supervisor –

Academic degree, Academic title

PhD, Associate Professor

N.S. Minko

Minsk, 2025

ANNOTATION

1. Structure and scope of the master's thesis: 66 pages, refers to 53 sources

2. Keywords: SOCIAL TASKS, LOCAL SELF-GOVERNMENT BODIES, THE COMPETENCE, PERSPECTIVE DIRECTIONS, SOCIAL POLICY, CHINA

3. The content of the work

Object of the study is public relations that arise in the implementation of state social tasks of local self-government bodies.

Subject of the study includes the legal framework, principles, mechanisms and tools regulating the management activities of local self-government bodies.

The aim of the thesis: to formulate theoretical proposals and practical recommendations for improving the social policy of local self-government bodies in China.

Methods of research: This study adopts the literature research method as the main method, supplemented by the case analysis method. Through the comprehensive analysis of relevant laws and regulations, policy documents, academic papers and other literature, combined with the in-depth analysis of typical cases, we gained a comprehensive understanding of the current situation of the role of local self-government bodies in the realization of state social tasks and its problems.

Results: The results of the study show that local autonomous institutions play an important role in achieving national social tasks, especially in terms of social protection, social benefits and sustainable development. The innovation is to put forward new theoretical frameworks and suggestions, and put forward new methods to improve local governance effectiveness through institutional innovation and technical applications. In addition, research emphasizes the independence and autonomy of local autonomous institutions on the law, economic and social level, and put forward specific suggestions for further improving local autonomy practice.

Reliability of materials and results of the thesis: The materials used and the results of the thesis work are reliable. The work was done independently.

Recommendations for the use of the results: The results of the thesis can be used to provide new ideas and strategic directions for in the field of regulating the management activities of local self-government bodies.

АННОТАЦИЯ

1. Структура и объем дипломной работы: страниц 66, источников 53.

2. Перечень ключевых слов: СОЦИАЛЬНЫЕ ЗАДАЧИ, ОРГАНЫ МЕСТНОГО САМОУПРАВЛЕНИЯ, КОМПЕТЕНЦИЯ, ПЕРСПЕКТИВНЫЕ НАПРАВЛЕНИЯ, СОЦИАЛЬНАЯ ПОЛИТИКА, КИТАЙ

3. Содержание работы

Объект исследования: общественные отношения, возникающие при реализации государственных социальных задач органов местного самоуправления.

Предмет исследования включает в себя правовую базу, принципы, механизмы и инструменты, регулирующие управленческую деятельность органов местного самоуправления.

Цель дипломной работы: сформулировать теоретические предложения и практические рекомендации по совершенствованию социальной политики органов местного самоуправления в Китае.

Методы исследования: в данном исследовании в качестве основного метода принят метод изучения литературы, дополненный методом анализа конкретных ситуаций. Путем всестороннего анализа соответствующих законов и нормативных актов, программных документов, научных статей и другой литературы, в сочетании с глубоким анализом практических примеров, мы формируем комплексное представление о текущей ситуации в области деятельности органов местного самоуправления в порядке реализации государственных социальных задач и разрешения соответствующих проблем.

Результаты: результаты исследования показывают, что органы местного самоуправления играют важную роль в реализации государственных социальных задач, особенно в части социальной защиты, социальных льгот и устойчивого развития. Новизна исследования заключается в выдвижении новых теоретических основ и предложений, а также в разработке новых методов повышения эффективности местного управления посредством институциональных инноваций и технических приложений. Кроме того, в исследовании подчеркивается независимость и самостоятельность органов местного самоуправления на законодательном, экономическом и социальном уровне, а также вносятся конкретные предложения по дальнейшему совершенствованию практики местной автономии. В исследовании выявлены новые связи и новые механизмы между системой органов местного самоуправления и общегосударственной системой управления.

Достоверность материалов и результатов диссертации: Использованные материалы и результаты дипломной работы достоверны. Работа выполнена самостоятельно.

Рекомендации по использованию результатов: Результаты диссертационной работы могут быть использованы для предоставления новых идей и выявления стратегических направлений государственного управления в области реализации государственных социальных задач органов местного самоуправления.